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Plato's Crito is an investigation of morality and justice. It presents a dialogue which
takes place in Socrates' prison cell, where he awaits execution. He is visited by his
friend Crito who has made arrangements to smuggle him out of prison. Socrates,
however, reasons that this would be the wrong moral choice, and that he should act
justly rather than selfishly. This edition of the Crito was first published in 1888, with a
second edition published in 1891. It is now on its sixteenth printing. The text is given in
full, in the original Greek with an introduction and notes.
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评论

这篇是柏拉图在狱中和前来劫狱的克里托的对话，他说服后者，依他的道德准则，接受
营救是不可接受的。看起来柏拉图建立了一个单一而静止的道德准则。且不说这个准则
的具体内容，我感觉具备这两个特点的道德标准是会出问题的。不过问题是什么，我还
不能想清楚。
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这篇在political theory课上被大家一致否认，个人蛮喜欢苏格拉底那句 "A just man
cannot return evil to
evil"，和中国儒家思想有相通之处。总得来说对democracy和political
obligation都有一定的借鉴意义。
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